
11/01/2023

Schriftelijke vraag vanwege de heer Gilles Verstraeten betreffende parkeerboetes.

Geachte,

Graag een antwoord in tabelvorm voor de periode sinds 2012.

Mijn vragen:

1. Hoeveel  parkeerboetes  werden  er  uitgeschreven,  per  jaar?  In  hoeveel  gevallen ging  het  om
parkeren op een fietspad?

2. Hoeveel boetes werden geïnd, per jaar?
3. Hoe groot was het bedrag aan vorderingen dat openstond door onbetaalde boetes, per jaar? 
4. Tot hoeveel jaar terug kunnen boetes geïnd worden? Wat is m.a.w. de verjaringstermijn? Welk

bedrag aan vorderingen is sinds 2012 intussen verjaard?

Met de meeste hoogachting, 

Gilles Verstraeten
Gemeenteraadslid
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